
Referat af møde 28. aug. 2018. 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 28. august kl. 17.00

Referat
Fremmødt: Poul, Jørgen, Knud-Peder, Finn, Søren K, Søren C, Leslie, Tony + et medlem.

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Håndtering af parkerings ved jollehavnen samt cykelparkering, herunder opsætning flere 

cykelstativer. Vinterbaderne deltager i den del af mødet.
Tilbud på bom og løsning på åbningsfunktion er indhentet.
Forslag: 4. m bom hvor cykler kan passere.
Finn udarbejder en skitse og forslag til kommunen. Jimmy involveres i processen.
Forslag om cykelstativer langs betonpælene. Finn indhenter forskellige tilbud. Solid 
løsning som ” graves net. For alle løsninger ønskes en ”pæn” løsning der ikke skæmmer 
området. Vinterbaderne er indstillet på at indgå i en fordeling af udgifterne .

3. Vedligehold samt nyanskaffelser:
liste over aktuelle projekter herunder maling af sydsiden af husene. 
Overblik over kommende udgifter til anskaffelser og vedligehold.
Maling til molehoved fremskaffes og males.
Tirsdagsklubben organisere maling af husene, hvor der satses på medlemsdeltagelse 
tirsdage i september.
Montering af regulering af vand. Forslag om forskellige løsninger. Sættes i gang foråret – 
såfremt der ved årsopgørelsen ses et markant merforbrug.
Rydning omkring pladsen. Søm og skruer tager en tur. Jimmy fjerner ”blomsterkummer”.
Skab til rengøring m.m. Vinterprojekt for søm og skruer.

4. Rengøring, Ved udlejning rengøres før – lejere gør rent efter:
Løbende rengøring? Ordningen fungerer og Jørgen og Knud-Peder

5. Opdatering vedr. økonomi. 
Overslag over kommende udgifter udarbejdes og afstemmes med regnskabsvurderingen.

6. Status for udlejning. 
15 udlejninger i 2018. ( 2 til gl. pris) Yderligere 5 booket.

7. Diverse ”hold hav og strand ren” initiativer herunder vurdering af indsamling af affald i 
sommer (poser til sejlerne).  Der udsendes en opfordring til at indsamle affald på World 
Clean Up Day – hvor poserne kan hentes i jollehuset. LS udarbejder oplæg, Finn sender 
ud.

Øvrige initiativer – øget sortering af vores affald? Flaske/dåsebeholder – er det noget 
kommunen kunne involveres i.
Der undersøges hvorledes det affald, som samles i de opsatte sække - hvor alt samles,  
håndteres sorteringsmæssigt. Jørgen orienterer.

8. Evt.
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Referat af møde 28. aug. 2018. 

9. Dato for næste møde
Tirsdag den 6. Nov.  Kl. 17.00
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